
 

 Generalforsamling Kirkholt Samvirke. 

lørdag d. 27. maj 2023 - kl. 16.00  

Dagsorden:  

1. Valg af dirigent  

Ditte Kampfner vælges 

 

2. Formandens beretning (Martin)  

Kirkholt Samvirke blev stift den 2 Juli. 2022. 

Store ting som er sket siden forenings blev stift. 

Forenings har lånt hjørne grunde Søhedenvej 3. af Brønderslev Kommune.  

10 år af gang. Mod man vedligeholder grunden. 

Brønderslev kommune har betalt, for der er blev lagt flise på grunden. 

I efterår 2022, fik forening 10.000 af Tusind fryd. Samt Tusind fryd har givet bænken som står nede på 

grunden. 

Der er brugt omkring 3.400 kr. på hække planter, som forening har sat op rundt om grunden. 

Svennum Planteskole har sponseret 1 stk. æble træ til grunden. 

Der er blevet besluttet i bestyrelse at, man gerne ville have sat en bålhytte op, til bruge for alle. 

Da så en ikke er helt gratis, er der søgt tilskud ved forskellige fonden om penge til dette. 

Landsby rådet har givet det flotte beløb af 28.000 kr. til betaling for Bålhytten. 

Samtid med har Norlys vækstpulje har givet det store beløb af 72.915 til Forening som støtte med 

Bålhytten og opsætning af denne. 

Der er valgt ved indkøb af bålhytten at, der også bliver indkøbt borde bænke samt grill til brug i bålhytten. 

Bålhytten skulle gerne komme op og stå her i sommer, så den kan komme til glæde for alle. Når der 

kommer en præcis dato på den er sat op. bliver det meldt ud på forenings hjemme side på Facebook. 

Kirkholt Samvirke. 

Forening har fået den store glæde at, Kirkholt og Mylund Borger – Teaterforening har givet råderet over 

skovstykket bagved grunden, samt det gammel vandværks hus, til forening, samtid med har forening fået 

lov til at, overtaget kvit og frit de 2 stk. grunde. Så de kan komme alle borger til gode. 

Vi håber at, se en masse borger nede på grunde i fremtiden, så man kan lære hinanden i byen samt 

området og kende. 

 

 



3. Aflæggelse og godkendelse af det reviderede årsregnskab for det forløbne år (Margrete) 

Regnskab for 2022 er revideret af vores revisorer og godkendt af fremmødte medlemmer. 

 

4. Aflæggelse og godkendelse af bestyrelsens forslag til kontingent og budget for det kommende år (Jim) 

Medlemskab på 100kr samt forslag til budget for 2023 er godkendt af fremmødte medlemmer 

 

5.  Behandling af indkomne forslag  

Det kommet ingen forslag.  

 

6. Valg til bestyrelsen  

- Valg af en suppleant. Maria Skibdal ønsker at fortsætte. Vi siger tak til Maria og glæder os til at fortsætte 

samarbejde. 

 

7. Valg af en revisor.  

Mona Lis Frederiksen og Helle Bonde Jensen ønsker at fortsætte. Vi siger tak til Mona og Helle og glæder 

os til at fortsætte samarbejde. 

 

8. Eventuelt 

- Vi er blevet enig at legeplads skal være tilpasset til størrelse af Hyggehjørne.  

- Det ønskes i fremtid flere steder hvor det sættes offentlig blomster i Kirkholt- bestyrelse kigger på det.  

- Det er blevet drøftet den alt for højt hastighed igennem byen, hvor vi samlet skal bestemt råbe endnu 

højere op til kommunen, når det kommer mere aktivitet på Hyggehjørnen.  

- Det bliver sat en info-tavlen op, så alle kan læse om vores aktiviteter.  

- Lige så snart bålhytte er bygget, bestyrelse kontakter Brønderslev Kommune for at sat info kort op, med 

overblik omkring det flotte område, som vi bor i. 

 

Tak til dem som har mødt op denne gang og støtter omkring vores frivillig arbejde! 

Kirkholt Samvirke Bestyrelse 


